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PROTOKÓŁ Nr 3/2009 
z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej 

odbytego w dniu 12 marca 2009 roku 
 

Obecni na posiedzeniu: 
Jan Mazur – Przewodniczący Rady 
GraŜyna Znamirowska – Szwarc – Wiceprzewodniczący Rady 
Ryszard Dembniak – Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu/Przewodniczący klubu 
radnych GIW 
Sylwester Budych – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności  
Marcin Kumke – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
Andrzej Budych –  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 
Nieobecni: 
Ryszard Stachowiak – Przewodniczący klubu radnych GWS 
 
W zakresie przedstawianych spraw: 
Skarbnik Aneta Nawracała 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.10 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Zgodnie z planem Komisji Stałych i sesji 
 
 
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
gminy na 2009 rok. 
Konwent otrzymał sprawozdania i inne materiały na posiedzenia Komisji w temacie 
funkcjonowania OKSiR i ZUK. 
 
Radny Andrzej Budych zwrócił uwagę, Ŝe sprawozdania powinny posiadać ponumerowane 
strony i podpisy sporządzających je osób. 
 
W sprawach bie Ŝących  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, Ŝe odbyło się spotkanie z Burmistrzem i 
Sekretarzem w sprawie wydania informatora gminy. Przewodniczący Rady zapoznał 
Konwent z propozycją tematyczną treści zamieszczonej w informatorze.  
 
Radny Sylwester Budych  zwrócił uwagę, aby Burmistrz skierował zapytanie do lekarza 
powiatowego weterynarii w sprawie wskazania gminnego lekarza weterynarii, gdyŜ pojawiają 
się wyraźne potrzeby zgłaszane przez rolników o opiekę weterynaryjną nad ich trzodą 
chlewną.  
 
Radny Andrzej Budych  zwrócił uwagę, Ŝe Komisja Regulaminowa powinna popracować 
nad trybem pracy nad uchwałami. 
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Wiceprzewodnicz ący Rady Gra Ŝyna Znamirowska –Szwarc  zwróciła się do Burmistrza o 
podniesienie rangi sołtysa oraz zgłosiła zapytanie, co ze skrzynkami na piasek, które zostały 
po zimie na terenie poszczególnych miejscowości. 
 
Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
Przewodniczący Rady  
 
Jan Mazur 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
Otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. Przewodniczący Rady 
3. Sekretarz 
4. Skarbnik 

 
 
 
 


